
Statusrapport pr 1. mars 2022 – forvaltningsrevisjon om salg av fylkeskommunal eiendom 

 

Utført arbeid: 

 Prosjektplanen ble vedtatt av kontrollutvalget i sak 65/21 den 23. november 2021. 
 Brev med melding om oppstart av prosjektet ble sendt til fylkesdirektøren den 8. desember 2021  
 Det ble avholdt oppstartsmøte med fylkesdirektøren og bygge- og eiendomssjefen den 7. januar 

2022. Sammen med referatet oversendte revisjonen forespørsel om dokumenter.  
 Forespurt dokumentasjon ble oversendt fra fylkeskommunen den 24. januar 2022. Revisjonen har 

i løpet av februar gått gjennom dokumentasjonen og merket seg hva som bør undersøkes nærmere 
gjennom intervju eller ytterligere dokumentasjon. 

 Det er utledet revisjonskriterier som fakta vil bli vurdert opp mot 
 

Videre arbeid: 
 Det er avtalt intervju med bygge- og eiendomssjef samt rådgiver i eiendomsseksjonen den 2. mars. 

Formålet er å få mer informasjon om internkontrollen, og å følge opp med utdypende spørsmål 
rundt de 3 eiendomssalgene 

 Etter avtale under oppstartsmøte vil rapportens faktadel bli sendt til fylkeskommunen for 
verifisering 

 Verifiserte fakta vil bli vurdert opp mot revisjonskriteriene, intern kvalitetssikring av rapporten vil 
bli gjennomført primo april, og foreløpig rapport sendt på høring. 

Arbeidet er planlagt slik at rapporten kan behandles i kontrollutvalgets møte den 10. mai. Så langt er 
vi i rute for at så kan skje. 

 

Andre forhold: 

Vi har fått oversendt en betydelig dokumentmengde, og hovedutfordringen så langt har vært å sortere 
informasjonen etter relevans. Alle de tre eiendomssalgene har sine særegenheter, og må vurderes hver 
for seg opp mot kravene til saklig begrunnelse for hvordan salgsprosessen er gjennomført. 
 
Samarbeidet med fylkeskommunen har fungert problemfritt. Vi har ikke støtt på noen utfordringer 
som tilsier at prosjektplanen bør endres. 
 
 
 
Oppdal, 01.03.2022 
 
Leidulf Skarbø 
oppdragsansvarlig revisor 
 
   

 


